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Interpellation – Sjunkande skolresultat
Skolverkets statistik visar att det fortsatt finns betydande utmaningar när det kommer 
till skolan i Gävle. Främst så handlar det om skolresultaten. Statistiken visar att 
antalet som klarade kunskapsmålen i årskurs nio läsåret 2017-2018 var 70 procent, 
det är en minskning med 1,5 procentenheter.

Skolan ska vara en prioriterad fråga för Gävle kommuns politiker. Vi vet att skolan är 
avgörande när det kommer till klassresor, vidare utbildningsmöjligheter och en bra 
start för livet på arbetsmarknaden. Därav är det bekymrande att skolresultaten 
fortsätter sjunka.

Gävle kommun ligger redan långt efter resten av Sverige när det kommer till antalet 
elever som når målen i årskurs nio. I hela Sverige var det 84,4 procent, nästan 15 
procentenheter fler än i Gävle kommun.

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor till utbildningsnämndens 
ordförande Evelyn Klöverstedt:

- Är utbildningsnämndens ordförande Evelyn Klöverstedt nöjd med 
utvecklingen?

- Varför sjunker skolresultaten i Gävle kommun?

- Hur arbetar majoriteten med att vända de sjunkande skolresultaten?

- Vilka reformer på skolområdet har majoriteten lagt fram?

- Tror utbildningsnämndens ordförande Evelyn Klöverstedt att det finns ett 
samband mellan den sjunkande andelen behöriga lärare och det sjunkande 
skolresultat?

William Elofsson, kommunalråd i opposition Moderaterna


